
 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ЗДРАВЕОПАЗВАНЕ И СОЦИАЛНА ПОЛИТИКА 

П Р О Т О К О Л № 4 1  

от заседанието на Постоянната  комисия по здравеопазване и социална политика, 

проведено на 13.01.2021 г. 

Днес,  13.01.2021 г. онлайн чрез платформата WEBEX се проведе извънредно 

заседание на Постоянната комисия по здравеопазване и социална политика 

Заседанието беше открито от д-р Антон Койчев, дм – председател на комисията, в  

09.00  часа. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 8 

общински  съветници, поради което заседанието може да бъде проведено. 

Присъствали: д-р Антон Койчев, Милка Христова, проф. Иво Петров, Малина Едрева, 

д-р Веселин Милев, Михаил Паргов, Яна Тодоранова, Диана Тонова 

Председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието. 

По предложения дневен ред не бяха направени предложения за допълнение. 

 

Членовете на комисията гласуваха предложения дневен ред, както следва: 

Общо гласували: 
в т.ч.: 8 

За 8 
Против - 
Въздържали се - 
 

Г-жа М. Христова уведоми комисията, че г-жа Албена Кръстева има технически 

проблем с включването в заседанието. 

По т. 1 от дневния ред: Доклад вх.№ СОА20-ВК66-10541/1/21.12.2020 г. относно 

разглеждане от СОС на доклад за разрешение за разходване на средства, 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, https://council.sofia.bg/ 



постъпили като целеви дарения по дарителска сметка на Столична община за 

овладяване разпространението на  COVID-19 и преодоляване на последиците от 

епидемията. 

Д-р Койчев – Докладът е пореден, искането е за 18 000 лева за дезинфектанти за ръце и 

кожа. Красимир Димитров явно не може да се включи поради обстоятелствата с 

наводненията. 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 
 
Общо гласували: 
в т.ч.: 8 

За 8 
Против - 
Въздържали се - 
 
Д-р А. Койчев – за 
М. Христова – за 
Проф. Иво Петров - за 
Д-р Веселин Милев – за 
Малина Едрева – за 
Михаил Паргов - за 
Яна Тодоранова - за 
Диана Тонова – за 
 
По т. 2 от дневния ред: Писмо № СОА20-НЦ62-213/2/15.12.2020 г. относно 

реализиране на проект „Равни шансове за малките хора в България“ 

Д-р Койчев – Преди да дам думата на г-н Чернев искам да ви кажа, че по покана на тази 

организация ги посетих преди Коледа. Бях изключително приятно изненадан от 

усилията на тези хора и това, което са направили. Препоръчвам ви да ги посетите, те са 

винаги отворени. Мисля, че беше смислено това, че до момента сме им помагали и 

съдействали. 
 
Св. Чернев – Писмото до вас е с молба за съдействие за осигуряване на делегирана 

дейност. Проектът ни е удължен и изтича на 31.03.2021. Имаме притеснения как ще 

запазим кадрите, които работят при нас. Възможността е единствено чрез осигуряване 

на делегирана държавна дейност. Ние се стремим осевн социалната услуга, да 

интегрираме и други услуги в подкрепа на малките хора. Опитваме се да излезем от 

спектъра само на социалната услуга, а да осигурим всякакъв вид подкрепа, като 

достъпна среда например. Затова се обърнах към вас с това писмо, за да задвижим 

процедурата. Центърът ни е създаден с европейски средства, много дарители са се 

включили. Ако си позволим да загубим кадрите и остане просто една сграда, в която 

периодично да се събират малки хора, не е най-добрият вариант. В момента центърът 

ни обхваща 110 потребители от цялата страна, от които 12 деца. Не искам да си 

представя през април-май никой да не им отговори на телефона, в онлайн връзките. 



Провел съм разлини срещи. Всяка институция казва,ч е това е уникална услуга, дори и 

на Балканите. Не трябва да си позволяваме да закрием тази услуга. Сградата, която сте 

ни предоставили, наистина дава възможност за много неща. Дори гл. архитект се е заел 

да помогне да изградим достъпна среда. Имам проект и в МТСП да финансираме 

асансьора. Не трябва да позволяваме да останем без персонал. 
 
М. Йовчева – Ние също сме на мнение, че социалната услуга трябва да продължи да 

функционира. С новия закон за социалните услуги и правилника за прилагане, ние 

започваме процедура за предварително одобрение от АСП за тази сулуга. Трябав да 

има устойчивост. Длъжници сме към малките хора в предосатвянето на социални 

услуги. 
 
М. Христова – Категорично подкрепям идеята за запазване на тази дейност. По-скоро 

за мен стои въпроса да успеем да се вместим в срока, съответните стъпки, които трябва 

да направим. Има промяна по отношение на механизма и стъпките, които трябва да се 

следват по отношение на тази дейност. Към г-н Чернев – удовлетворява ли ви това, 

което сме ви дали като база за ползване? Бъдещата делегирана дейност включва ли 

ползването на цялата сграда? Към М. Йовчева – Това предварително одобрение от кого 

трябва да бъде дадено и кои са следващите стъпки? В какъв период бихме могли да го 

извършим? Докладът може би трябва да бъде от г-жа Албена Атанасова или кмета? 
 
Д-р Койчев – Докладът за сградата очаква да го подпишете. 
 
Св .Чернев – Делегираната дейност обхваща етажа, който се ползва за центъра за 

социална рехабилитация и интеграция. Но центърът обхваща хора от цялата страна. 

Създали сме условия за настаняване, за спорт. Ние продължаваме да държим да ни се 

върне отново. Имаме идея да създадем и информационен център чрез програмата за 

Социални иновации, която стратира този месец. Да може хората с обичаен ръст да 

влязат в „демо-център“ и да видят какво е малък човек да живее в средата, в която 

живеят всички. Ние продължаваме да желаем този етаж. Искаме и да създадем изложба 

„Светът на Ел Пи“ на фотографът Антоан Божинов, който е преподавател в 

журналистическия факултет на Софийския университет. Той ни е дарил тази изложба 

за нашите нужди. Така че ние имаме планове и идеи. 
 
М. Йовчева – Окончателно сме уточнили процедурата за разкриване на нови социални 

услуги и с вашето одобрение ние ще внесем предложение за одобрение за финансиране 

на такава услуга в АСП. В рамките на един месец те ще ни отговорят, след което ще 

внесем решение до СОС и започваме процедурата за възлагане управлението на 

социалната услуга. Това ще трае може би около три месеца. 
 
Комисията подкрепя искането.  
 
Общо гласували: 
в т.ч.: 8 

За 8 
Против - 
Въздържали се - 
 



Д-р А. Койчев – за 
М. Христова – за 
Д-р Веселин Милев – за 
Малина Едрева – за 
Михаил Паргов - за 
Яна Тодоранова - за 
Албена Кръстева – за 
 
По т. 3 от дневния ред: Разни. 

Д-р Койчев – Следващата сряда ще проведем заседание, на което да стартираме 

гласуването в системата.  

М. Христова – Ако може няколко думи за Ковид-ситуацията. 

Д. Барбалов – В края на вчерашния ден в болниците в София има малко над 1000 

болни. Бройт е по-малко от половина спрямо пика, който имахме в края на ноември – 
около 2 200 човека. В общинските болници са настанени 94 човека, това е също под 

половината. Има положителна тенденция. От началото на миналата седмица работят 

самостоятелните детски ясли. Там посещаемостта е малко над 65 %. Това е 

положително и показва, че хората възвръщат своето доверие към този вид детски 

институции. 

Д-р Койчев – Да допълня, че темпът на ваксинация върви абсолютно планомерно. 

Нещо, което искам да ви кажа, че абсолютно вярвам на ваксините. Аз вече съм се 

ваксинирал. 

Поради изчерпване на дневния ред д-р Койчев закри заседанието в 09.30 часа. 

Протоколът е изготвен на 14.01.2021 г. 

Изготвил: 
Б. Цонева-главен 

експерт 
  

 

 
Председател на постоянната 

комисия по здравеопазване и 

социална политика Д-р Антон Койчев,дм 
 
Заместник-председател на 

постоянната комисия по 

здравеопазване и социална 

политика Милка Христова 
 


